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Agraïment a l'Hospital
de Granollers
Des d'aquestes línies voldria
donar les gràcies més since
res a tot l'equip de Ia segona
planta (Unitat de Psiquiatria)
de l'Hospital General de Gra
nollers. Voldria deixar
constància del meu agraï
ment pel gran acolliment i

suport que em van dispensar
els dies que hi vaig estar in

gressada. Tots els que hi tre

ballen són unes meravelloses
persones i demostren una

gran paciència i dedicació.
Tant és així que he de dir que
gràcies a ells, i també amb el
suport incondicional de tota
la meva família, em vaig cu

rar i ara estic molt bé.
Vull fer arribar el meu

agraïment especialment a la
Dra. Arranz. al Dr. Ramírez i
a la psicòloga de la planta,
per tot l'ajut i suport que em

van donar. Moltes gràcies a

tots.

M.C.R.
Granollers

Nota aclaratòria del
Comitè d'Empresa de la
Fundació Hospital-Asil
de Granollers (FHAG)
El Comitè d'empresa (CE)
vol manifestar:

El dia 8 de juliol de 2005 la
plantilla de la FHAG s'ha in
crementat en 130 persones
aproximadament.

Volem aclarir que:
Les places es convocaran i

s'atorgaran als professionals
del FHAG per concurs.

Tots el personal cobra les
retribucions que vénen mar

cades pel Conveni de la
XHUP (Xarxa d'Hospitals d'u
tilització pública).

Cap treballador de la FHAG
pot triar el torn de treball
sense previ concurs de plaça.

El CE vetllarà per a què es

compleixin els tres punts an

teriors i també pels drets dels
treballadors de l'actual plan
tilla de la FHAG.

COMITÈ D'EMPRESA

Indignación e injusticia

Me dirijo a esta revista para
hacer patente la situación in
dignante que nos ha tocado
vivir, y creo que desgraciada
mente nos toca a muchas fa
milias.

Pero parece ser que el ser

humano es egoísta, y a veces

solamente cuando nos toca
de forma tan cercana es

Unos usuarios del comedor
y lectores de la Revista

del Vallès de Granollers.

Gracias a la cocina
del Hospital

Somos
un grupo de amigos que en ocasiones por

varios motivos usamos el comedor del Hospital
General de Granollers.

Como vecinos de esta ciudad, nos sentimos or-

gullosos de poder contar con este servicio lim

pio, amplio, cómodo, que los familiares de enfermos
u otros comensales usamos algunas veces. Vemos

que muchísimas cartas al director de esta revista elo

gian el servicio de médicos, enfermeras o empleados,
por el buen trato, de acuerdo con ellos, pero cree

mos de justicia alabar el buen trato también de todo
el personal de los comedores del Hospital, personal
educado, servicial, simpático y cordial que los fami
liares de los enfermos ingresados se ven agradecidos
por el servicio alimentario variado de los menús,
buena cocina y, como decimos, buen trato y limpie
za, tenemos que elogiarlos. Pocos comedores están a

la misma elogialidad del comedor público del Hospi
tal General de Granollers.

Es justo hacerlo en su estupenda revista y de for
ma pública. Les damos las gracias por su atención.

cuando decidimos hacer eco

de lo ocurrido, como es mi
caso y ahora me duele, pues
le ha tocado a mi sobrina.

Resulta que por falta de or

ganización, porque otra cosa

no justifica, mi sobrina que
empezó ahora el P3 tiene que
buscarse la vida en un cole

gio en la otra punta de donde
vive, teniendo el colegio al

que optó mi hermana como

primera opción delante de
casa. No cerca, delante. Te
niendo en cuenta que somos

todos católicos, mi hermana
y mi cuñado tenían mucha
ilusión que su hija fuera a un

colegio católico como es Ma
Anna Mogas. Pero no. Pierde
la plaza para que estén en el
sitio de mi sobrinita unos ni
ños musulmanes que no pue
den participar en varios actos

religiosos propios de este

centro debido, claro, a su re

ligión. ¡Qué fuerte! Tengo
que ver como mi hermana se

desplaza cada mañana con la
niña y por el camino vemos

como se dirigen las madres
musulmanas llevando a esos

críos a ocupar la plaza que
por lógica, cercanía y catoli
cismo pertenece a mi sobri
na.

Sin contar con los senti
mientos de mi sobrina que

desde pequeñita ha visto co

mo su prima (mi hija) va al
cole de las monjas y siempre
ha estado con la ilusión de ir
"al cole de la prima". Ahora
cada mañana no entiende el

porqué su mamá la lleva al
otro lado, rompiendo su ilu
sión de ir al colegio que
siempre ha estado esperando.

No digo que esos críos se

queden sin alfabetizar, falta
ría más. Ni culpo a las ma

dres, ni a los niños, sé que
no tienen la culpa. Pero mi
sobrinita menos, y ha sido
ella quien se ha quedado
fuera.

¡ Que manden a esos niños
al colegio público donde han
mandado a mi sobrina! y

puesto que no pagan las
mensualidades del colegio, ni
tienen para comprar el uni
forme, que dejen la plaza pa
ra mi niña, que sus padres sí
tienen condiciones para
mantenerla en un colegio
privado.

Luego no quieren que sea

mos racistas. Pues lo siento,
mi corazón es libre y, ante
una situación así, si no lo
era, ahora lo soy. Porque me

duele a mí y a nuestra fami
lia.

Una tía indignada
Barri Lledoner

Obres a Bellavista

Sóc un veí del barri Bella
vista, a les Franqueses del
Vallès, i des de fa uns mesos

estan fent uns edificis dintre
del nucli urbà. D'aquests, jo
tinc de passar cada dia per
davant de tres, i vaig veient
la seva trajectòria. La meva

queixa va relacionada amb
l'espai que aquests ocupen a

la vorera, com ara us expli
co. Dels tres edificis esmen

tats, dos estan just al costat

de casa meva, i els separen
un parell de blocs. La vorera

que hi ha en aquest carrer

és aproximadament de dos
metres i mig, dels quals, dos
metres els utilitzen ambues
obres, i la resta és l'espai
que queda pee als vianants.
Tot i això, es pot passar per
fectament, almenys jo, i no

em tinc de preocupar de que
hi vagi caminant i no hi ha

gi lloc per passar-hi. El pro
blema, però, ve al tercer.

Aquest l'estan fent de camí
a casa de la meva parella,
que és a la zona nova de Be
llavista. És al carrer Barce
lona, per situar-nos una mi
ca més. Resulta que aquesta
obra, dia darrere dia com he
pogut observar, ja que hi
passo cada dia, s'ha anat

menjant tota la vorera a poc
a poe.

Actualment no hi ha ni
cinc centímetres per a pas
sar i resulta que al costat, al
que és ja l'asfalt, hi ha un

contenidor de runa. Tinc jo
l'obligació d'haver de creuar

cada vegada el carrer dos
cops per poder fer el camí
cap a casa? M'indigna molt
que en una vorera encara

més ampla que la dels dos
anteriors edificis, ja que deu
ser d'uns tres metres, sigui
aprofitada completament
per una obra que té fins i
tot palets i ferralla al bell
mig de la vorera, per a cai

guda segura de qui passi per
allà. Pel que tinc entès, tota

obra dintre del nucli urbà
ha de deixar pas als via
nants, i com pot comprovar
qualsevol, aquesta obra ho
incompleix. Espero que al
menys aquesta queixa ser

veixi per a què deixin un

mínim de pas a la gent, ja
que jo puc canviar de vorera

ràpidament, però què hi ha
de la gent gran o una perso
na en cadira de rodes, ja
que diuen que a aquestes
persones se'ls hi estan do
nant més facilitats per a

desplaçar-se, no?
David PORTET I BATALLA

Les Franqueses del Vallès
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